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Kinek van kérdése, észrevétele a pályázattal 
kapcsolatban?

Amennyiben nincs, úgy szavazásra teszem fel a 
határozatot.
(Felolvassa a határozat-tervezetet).

Aki az aljegyzői pályázat határozat-tervezetét 
elfogadja, kérem szavazzon:

A Képviselő-testület 21 igen szavazattal, egyhangúlag a 
következő határozatot hozta:

A \ ./1995.(I .19.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Képviselő-testülete Péter Istvánnét 
(sz.: Fülöp Katalin, szemsz.: 2 490224 1553 Sárvár, 
an.: Oszvald Ilona, lakcím: Várpalota, Körmöcbánya u . 
13.) 1995. január 20-i hatállyal - határozatlan időre -

k i n e v e z i  
Várpalota város aljegyzőjévé.

Illetményét a polgármester az 1992. évi XXIII. tv. 42. 
§ /5/ bekezdés b.) pontjában biztosított jogkörében 
személyi illetményként 90.000,-Ft-ban állapítja meg.

Felkéri a polgármestert a kinevezéssel kapcsolatos 
intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

A testület nevében is további eredményes munkát kívánok 
Péter Istvánnénak.

(Péter Istvánné az esküt a Képviselő-testület előtt 
letette.)

3.) Bizottsági tagok megválasztása

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Elhangzott Bátor Antal képviselő úrtól, hogy javasolja 
a Városrendezési Bizottság alelnökének Völgyi Árpádot, 
kültagjának pedig Vörös Attilát megválasztani, az 
Oktatási- Kulturális és Sport Bizottság kültagjai közé 
pedig Lukáts András református lelkészt felvenni.
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A Jogi és Ügyrendi Bizottságot kérnék bővíteni 7 főről
9 főre, melybe javasolják Dr. Martoncsik Józsefet 
kültagnak beválasztani.

Először javaslatot teszek az Oktatási- Kulturális és 
Sport Bizottság kültagjára, Lukáts Andrásra.
Aki megválasztását javasolja, kérem szavazzon:

A Képviselő-testület 20 igen szavazattal, egyhangúlag a 
következő határozatot hozta:

./1995.(I .19.) számú Képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Képviselő-testülete Lukáts András 
református lelkészt az Oktatási- Kulturális és Sport 
Bizottság tagjának megválasztja.

Felelős: a határozat megküldéséért: Leszkovszki Tibor
polgármester

Határidő: a határozat megküldésére: 1995. január 31.

Aki egyetért azzal, hogy a Városrendezési Bizottság 
alelnöke Völgyi Árpád legyen, kérem szavazzon:

A Képviselő-testület 19 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

'f>>.1../1995.(I .19.) számú Képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Képviselő-testülete a Városrendezési 
és Kommunális Bizottság alelnökének Völgyi Árpád 
képviselőt választja.

Felelős: a határozat megküldéséért: Leszkovszki Tibor
polgármester

Határidő: a határozat megküldésére: 1995. január 31.

Aki egyetért azzal, hogy a Városrendezési és Kommunális 
Bizottság kültagjának Vörös Attilát válasszuk, kérem 
szavazzon:

A Képviselő-testület 20 igen szavazattal, egyhangúlag a 
következő határozatot hozta:
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.:ü. /1995.(I .19.) számú Képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Képviselő-testülete a Városrendezési 
és Kommunális Bizottság tagjának Vörös Attilát 
megválasztja.

Felelős: a határozat megküldéséért: Leszkovszki Tibor
polgármester

Határidő: a határozat megküldésére: 1995. január 31.

A Képviselő-testület 18 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

.fy./1995.(I .19.) számú Képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Képviselő-testülete a
249/1994.(XII.28.) számú határozatát módosítja.
A Jogi és Ügyrendi Bizottság létszámát 9 főben 
határozza meg, melyből 5 fő képviselő és 4 fő nem 
képviselő tag.
Egyidejűleg a Jogi és Ügyrendi Bizottság tagjának Dr. 
Szabó Gyula képviselőt és Dr. Martoncsik Józsefet 
választja.

Felelős: a határozat megküldéséért: Leszkovszki Tibor
polgármester

Határidő: a határozat megküldésére: 1995. január 31.

F a 1 u s s y Sándor:

Szeretném bejelenteni, hogy bár az Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottság kültagjait megválasztottuk, de 
Müller László közölte velem, hogy nem vállalja e 
megbízatást.
Kérem a Tisztelt Képviselő-testület megértését. 
Következő ülésünkre új javaslatot fogunk tenni.

S u r á n y i Pál:

4 képviselő-társammal együtt azzal a javaslattal élünk 
a Képviselő-testület felé, hogy a részönkormányzatok 
összeállításánál hasonló feltételek érvényesüljenek, 
mint a bizottságoknál, azaz a 4 párt delegáljon 1-1 
tagot, s amennyiben a bizottság ennél nagyobb létszámú 
lenne, úgy a többi tagokra a részönkormányzat tehessen 
javaslatot.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:

E kérdésben az érintetteknek kell először állást 
foglalniuk.

A n g y a l  Péterné:

A Pétfürdői Részönkormányzat két alkalommal tartott már 
ülést. Mindkét alkalommal szó volt a külső tagok 
megválasztásáról. Itt 4 : 1 arányban megszavaztuk azt a 
javaslatot, hogy úgy lenne a' leglegitimebb, ha azok, 
akik képviselő-jelöltként indultak a helyhatósági 
választáson és az első 3 helyen végeztek, kerüljenek be 
a részönkormányzat tagjai közé. így egy 9 fős társaság 
tudna felállni: 5 képviselő és 4 kültag.
Ezt elfogadtuk, s megegyeztünk abban, hogy felkeressük 
az érintetteket. Sajnos Papp Miklós és Hradczky 
Viktorné a 11. kerületből nem fogadták el a felkérést, 
így abból a kerületből a 4. helyezettet, Schmidt 
Ferencet kerestük fel azzal a kéréssel, hogy legyen a 
részönkormányzat tagja.
Mind a négyen elvállalták e felkérést.

4 évvel ezelőtt hosszú idő volt szükséges ahhoz, hogy a 
részönkormányzat fel tudjon állni. A Szervezeti és 
Működési Szabályzatban benne van, hogy kik tehetnek 
javaslatot a kültagokra.
Közmeghallgatást kellene összehívni ahhoz, hogy a 
lakosság véleményét is kikérhessük. Ezt régebben 
megpróbáltuk. Javaslatok ugyan elhangzottak, de nem 
volt legitim az a választás, mely akkor történt, s sok 
vád érte részönkormányzatunkat.
Az SzMSz módosító javaslata ennek kiküszöbölésére 
született.

T r á n s z k y  László:

A Péti Részönkormányzat 4:1 arányú szavazással egyezett 
meg. Eltekintettünk attól is, hogy csak péti lakosú 
lehessen a kültag - Papp Miklós esetében -, így esetleg
10 főre bővülhetett volna részönkormányzatunk, de ő nem 
vállalta. (Ebbe Falussy képviselő úr sem egyezett 
bele.)
Megpróbáltuk a konszenzust megteremteni.

F a l u s s y  Sándor:

Miután nevem is elhangzott, szeretném elmondani, hogy 
én azt az elvet tartottam fenn, hogy nem az a legitim, 
akit egy kis testület megnevez. Sok olyan ember van, 
aki alkalmasabb lenne erre a feladatra.
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A testület a bizottsági összetételeknél gyorsan tudott 
konszenzusra jutni, hogy milyen módon válasszon külső 
tagokat.
Pét 4 fős többsége amit javasolt, nem tartalmazta a mi 
javaslatunkat, hogy Papp Miklós helyett valakit 
javasoljunk.
Miután javaslatuk így született meg, képviselői 
jogomnál fogva élni fogok azzal a lehetőséggel, mely 
szerint bármely képviselő javaslatot tehet a 
részönkormányzatok külső tagjaira. így nagyon gyorsan 
felállhatnak a részönkormányzatok.

Dr. C z e i d l i  István:

Tisztelt Képviselő-testület í

Két alkalommal is elhangzott a jelölésre vonatkozó 
szabályzat. Ez a szabályzat csak jelölt-ajánlásra ad 
lehetőséget. A jelölés a Képviselő-testület előtt 
történik, ahol bármelyik képviselő javaslatot tehet. Az 
ajánlás elfogadásához 1/3-os szavazat kell.
Az SzMSz szerint jelenleg kötött a két részönkormányzat 
létszáma, ezért a 107. § módosításra szorul.

A n g y a l  Péterné:

E módosításról tárgyaltunk is, és javasoltuk a 
módosítást, de ezt majd csak az SzMSz módosításának 
tárgyalásakor kívántam elmondani.

Dr. C z e i d l i  István:

Szeretném megjegyezni, hogy maga a választás legitim 
volt.

M o l n á r  László:

Én voltam az, aki nem a szabályzat szerinti eljárási 
módban vélte a hibát, hanem a lakosság részéről nem 
volt ez elfogadható. Nagy volt a fluktuáció, s a 
behozott nevek alapján nem ismertük a javasolt 
személyeket.
Meghirdettem, hogy a részönkormányzat tagjait választás 
útján lehessen megválasztani, de ettől most szeretnék 
elállni.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:

Ha ajánlás történik - a jogszabály tisztelőjeként amire 
esküt tettünk, úgy a lakosság részéről lehet 
elégedetlenség, hogy nem fogadja el döntésünket.

Surányi Pál és Falussy Sándor elment. 
Létszám: 19 fő

Dr. B a k o n y i  Csilla:

Mai ülésünkön - itt értesültem arról, hogy a pártok 
szeretnének minket meggyőzni.
Nálunk egy alkalommal volt részönkormányzati ülés, s 
ott elfogadtuk azt az álláspontot, hogy 6 külső tagot 
delegálunk részönkormányzatunk tagjaihoz, így 
létszámunk 9 fő lenne. Hogy a 3 képviselőhöz a 6 tag 
hogyan kapcsolódna?
A 3x2 tag egyértelműen az lenne, akit a lakosság 
többsége elfogad.
Ennek részleteit úgy próbáljuk kidolgozni, hogy 200 
kérdőívet kiosztunk a lakótelepen és a faluban: aktív 
személyeknek, egyesületeknek, pártoknak stb. Széles 
körből szeretnénk jelölteket kapni.
Az összes többi kérdés a kérdőíven azért szerepel, hogy 
ne csak a mi ötletünk alapján alkossunk tervet, hanem 
egy szélesebb körből érkező ötlettár alapján.
Erre kb 2 hetet gondoltunk adni, utána dolgoznák fel. 
Természetesen amennyiben a pártok és egyesületek 
jelöltjei a lakosság véleményével megegyezőek, azzal 
egyet fogunk érteni.

B á t o r  Antal:

Valamennyi képviselő-társam tiszteletben tartja az 
egymástól eltérő véleményeket a részönkormányzatok 
részéről, de javaslom, hogy ide már olyan személyek 
javaslatával jöjjenek, mely számunkra elfogadható, s mi 
el is fogadjuk.



19

Kérjük, hogy Várpalota Város Pétfürdő Városrész 
Önkormányzata következő ülésünkre hozza be javaslatát. 
Ezt a témát most zárjuk le.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Szeretném emlékeztetni Tisztelt Képviselő-társaimat 
előző megállapodásunkra, mely a komplex táblázat 
formájában lett megszavazva. Itt abban állapodtunk meg, 
amit Bátor Antal képviselő is elmondott, hogy a 
részönkormányzatok javaslatot hoznak a testület elé a 
kültagokra vonatkozóan, hogy hány fős és személy 
szerint ki legyen a részönkormányzat tagja.
Erre semmiféle megállapodást nem fogadtunk el. 
Amennyiben ezt felrúgjuk, úgy megkérdőjelezhető előző 
döntésünk is.

Dr. C z e i d l i  István:

Bárki élhet javaslattételi jogával.
Ha sor kerül a szavazásra, erre bárkit fel lehet kérni. 
Az nem biztos, hogy a szavazásnál az általuk feltett 
mérce alapján jön össze a részönkormányzat.
Amennyiben Péten ilyen szándék van, úgy Falussy úr 
által említett feltételek szerint valósulhat meg a 
részönkormányzat.

T r á n s z k y  László:

Bátor Antal képviselőnek mondanám, hogy mi már konkrét 
neveket tudunk mondani, akik nyilatkozatban is 
vállalták megbízatásukat a péti részönkormányzat 
kültagjaként - fenntartva azt, hogy a kislistára bárki 
felkerülhet.
Kérem, hogy ebben döntsünk most.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Február 9-én lesz a következő testületi ülésünk, melyre 
az anyagleadás határideje hétfőn délig tart.
Csütörtökön az Elnökök Fóruma, majd a megadott napokon 
a bizottságok tárgyalnak.
Amennyiben Pétfürdő úgy gondolja, hogy ebben a témában 
felkészült, úgy a nyilatkozatokkal együtt kérem az 
előterjesztést benyújtani, hogy elő tudjuk készíteni az 
SzMSz rendelet módosító javaslatukat, mely szerint a 
részönkormányzat 9 főből álljon.
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Dr. C z e i d l i  István:

Amikor a javaslatot megteszik, a nyilatkozattal együtt 
nyilatkozzon az illető, hogy titkos, vagy nyílt 
szavazást kér, mivel a törvény lehetővé teszi kérelem 
alapján a titkos szavazás elrendelését.

Dr. S z i l á g y i  Tibor:

Hadd ismerjük meg az anyagot , illetve a javasolt 
személyeket előterjesztés formájában.

S a j t o s  János:

Szerintem nem a képviselő-testület dolga, hogy Inota 
kit akar delegálni külső tagnak.
A korábbi megegyezés szerint a külső tagok személyébe a 
képviselők nem fognak beleszólni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Az egyezség szerint valóban nem illik.

Ezt a napirendi pontot lezárom.
Felkérem Pétfürdő Részönkormányzatát, hogy 23-án 
(hétfőn) 9.00 óráig adja le előterjesztését.

Kiosztottunk most a képviselők között statisztikai 
lapokat, melyet holnap kell továbbítanunk. Ezt kérném, 
hogy mindenki töltse ki.
Az aljegyzői pályázattal kapcsolatos anyagot mindenki 
hagyja az asztalon - ezeket összeszedjük.

Az igazolványok kiállításához kérném Tisztelt 
Képviselő-társaimat, hogy a fényképeket adják le.

Holnapi nappan kezdődik az intézmények költségvetési 
egyeztetési tárgyalása. Az önkormányzat részéről 
valamennyi tárgyaláson Törzsök Károly alpolgármester 
vesz részt.
Mindenki nézze a programot, s amennyiben valamelyiken 
részt kívánnak venni, úgy jöjjenek el.

Megkérem Unferdorben Anikó irodavezetőt, ismertesse a 
programot és az időpontokat.
(Költségvetési egyeztető tárgyalások időpontjai 
jegyzőkönyvhöz mellékelve)
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Szeretném a két részönkormányzat figyelmét felhívni, 
hogy január 31. az a határidő, amikor a speciális 
településrészt érintő gazdasági elképzeléseiket kérem 
benyújtani, mivel az alapellátási kötelezettségekre 
kerül be minden. (Mit szeretnénk csinálni, ennek milyen 
az anyagi vonzata, vállalt kötelező feladatok, bevételi 
elképzelés, források, különleges péti és inotai igények 
reális megfogalmazása összegszerűen).

B e j e l e n t é s e k :

1.

Dr. S z i l á g y i  Tibor:

A január 12-i Beruházási Bizottság ülésén Dr.Diószegi 
Ágnesnél volt egy anyag, amely megfogalmazza a projekt 
felépítését, a felelősségeket és hogy milyen témákkal 
foglalkozik.
Erre lennék kiváncsi.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

A holnapi nap folyamán lemásoltatom, s február 9-én 
kiosztom ezt az anyagot.

Dr. S z i l á g y i  Tibor:

Ez a program-leírás.

2.
S a j t o s  János:

Érdeklődnék, hogy mi történt a galvániszap-eltakarítás 
ügyében?

S z a t h m á r y  Kálmán:

Kimentünk a helyszínre. Igaz volt a bejelentés, hogy a 
külső ajtó nem lett lezárva és a belső ajtót 
felfeszítették.
Ide egy egész hegesztő-apparátot kellene kivinni, de 
sajnos nincs energia.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:

Határidő: 1995. január 24. (kedd) 14.00 óra.
Menjen ki a Közüzemi Vállalat, s intézkedjen a 
szükséges munkák elvégzése érdekében.

S a j t o s  János:

Mikorra várható ennek a galvániszapnak az elszállítása? 

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Ha lesz rá az inotai részönkormányzatnak 40 millió Ft- 
ja.

S a j t o s  János:

Ez esetben akár nyilvánosság elé is visszük az ügyet. 
Fogjuk el a tettest - vagy tetteseket és büntessük meg 
őket!

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Én polgármester vagyok.
A jogi eljárást az arra illetékesnek kell lefolytatnia. 
Ezt a Környezetvédelmi Felügyelőség meg is tette. A 
bíróság több határozatot is hozott, melyből mintegy 30 
millió Ft érintené önkormányzatunkat, de amennyiben 
nincs felelősségre vonható személy, úgy nem tudnak kit 
büntetni.

Mivel több kérdés, hozzászólás nincs - megköszönve 
jelenlétüket - mai ülésünket 16.30 órakor bezárom.

K.m.f.


